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Betreft: internetconsultatie Wet BIG II

Geachte heer Bruins,

Als afgestudeerd orthopedagoog  ben ik blij met het voornemen om de orthopedagoog generalist op te 
nemen in de Wet BIG. 

Ik ben opgeleid met het besef dat pedagogen vanuit het opvoedingssysteem en met aandacht voor de 
sociale en materiele context waarin kinderen en jongeren opgroeien kunnen en moeten bijdragen aan 
het welzijn en de ontwikkeling van de kinderen en jongeren. Dat doen pedagogen (ook) door de 
competenties en mogelijkheden te ondersteunen van opvoeders en anderen die betrokken zijn bij de 
opvoeding. Aandacht voor het systeem en de context zijn nodig in een samenleving waarin er steeds 
meer en nadrukkelijker een beroep wordt gedaan op sociale verbanden, terwijl deze herhaaldelijk 
onder druk staan of de betrokkenen onvoldoende zijn toegerust om daar goed mee om te gaan. 

Op dit moment kan ik als orthopedagoog , als ik mij  verder willen professionaliseren, instromen in de 
opleiding tot gezondheidszorgpsycholoog en in de opleiding orthopedagoog generalist. Beide zijn 
postmasteropleidingen en zij zijn wat betreft omvang en opbouw gelijkwaardig. De opleiding 
orthopedagoog generalist bouwt echter expliciet en gericht verder op het wetenschappelijke fundament 
dat in mijn universitaire opleiding (ortho)pedagogiek is gelegd. In de praktijk wordt nu vaak gekozen 
voor de opleiding gezondheidszorgpsycholoog, met als enige reden dat die BIG-geregistreerd is. Ik 
zou het heel fijn vinden als ik in de toekomst dié opleiding kan kiezen die kwalitatief geborgd is en die 
het beste past bij mijn ontwikkeling als professional en bij de behoefte van in mijn werkomgeving. 
Vanuit de inhoud dus, in plaats van vanuit praktische of formele beweegredenen, 

Als ik de OG-opleiding zou volgen, zou ik dat doen omdat:

- De opleiding opleidt tot een beroep dat BIG geregistreerd is. Ik vind dat belangrijk omdat 
werkgevers en cliënten vragen om professionals met een door de overheid geborgde opleiding, 
een transparant overheidsregister en een wettelijk systeem van tuchtrecht.

- De mogelijkheid voor mij om een post master opleiding te volgen die leidt tot een BIG 
registratie is van belang om mijzelf binnen mijn vakgebied te kunnen profileren binnen een 
instelling. 

- Het is zonder een BIG registratie voor mij zeer moeilijk om aan de slag te komen. 

Voor mij als orthopedagoog en als mogelijk toekomstig orthopedagoog generalist is de opname van de 
orthopedagoog generalist dus heel belangrijk. Het verdere verloop van het wetstraject zal ik dan ook 
met veel belangstelling volgen. 

Met vriendelijke groet,
Manon Bakker 
06 19007732
          


